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PROCES VERBAL

Încheiat azi 10 iunie 2013, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
municipiului Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  465/2013  a  Primarului 
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marius Adrian Costinaş: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de  21 consilieri. 

Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”
Marcel Jeler: “Fiind şedinţă extraordinară proces verbal nu avem.”
Marcel  Jeler:  "Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director 
executiv,  doamna Delia  Cristescu  –  director  Serviciul  Public  de  Asistenţă  Socială, 
domnul  Inurean  Ioan  -  şef   Serviciul  Administrarea  Patrimoniului  Local,  domnul 
Mihai Pripon – consilier juridic Serviciul Administrarea Patrimoniului Local, doamna 
Aurica  Groza  –  şef  Serviciul  cadastru,  d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciu 
administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na Lenuţa Burba 
- consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, 
precum şi presa."

Marius Adrian Costinaş: " Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom 
avea pentru această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. 
Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru."
Marius Adrian Costinaş: "Pe ordinea de zi avem 6 proiecte de hotărâre.  Supun 

la vot ordinea de zi a acestei şedinţe. Cine este pentru?”
"Fiind supusă la vot, aceasta a fost votată cu 21 voturi pentru."
Mariua Adrian Costinaş: "Şi acum vă prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI

I. Proiecte de hotărâre privind:
        

         1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 
        2. Alocarea unei sume de bani Clubului Sportiv “UNIVERSITATEA” Alba Iulia 
în vederea susţinerii activităţii competiţionale în anul 2013
        3. Modificarea Hotărârii nr. 33/2013 a Consiliului local cu privire la parcelarea şi 
unificarea unor imobile situate în Alba Iulia, str. Alexandru cel Bun
       4. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra 
unui imobil (teren) situat în Alba  Iulia, str. Vasile Goldiş
        5. Repartizarea unei locuinţe sociale din municipiul Alba Iulia 



      6. Trecerea unui imobil din domeniul public al municipiului Alba Iulia în domeniul 
public al statului

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Paul Voicu.

Marius Adrian Costinaş: „Începem cu proiectul nr. 1 al ordinii de zi.”
1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2013.

 Se  dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Crişan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 
servicii publice şi comerţ.
        Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila Ţîr: „Este vorba de suma de 762000 venită de la bugetul de stat pentru 
locuinţe sociale. Aceasta înseamnă o rectificare pozitivă a bugetului  de venituri şi 
cheltuieli. Şi, în plus de această modificare, aş vrea să vă explic că bugetul poate fi  
reaşezat şi pe celelalte capitole. De la capitolul 67 a fost luată suma, s-a diminuat  cu 
suma de 93000 lei şi a  fost adăugată la capitolul 68 „asigurări”. Deci, pentru creşa de 
cartier. În plus de ceea ce am trecut în raport în cadrul învăţământului, de exemplu,  la  
capitolul „Învăţământ” în cadrul aceluiaşi capitol între articole, probabil,  o grădiniţă a 
extins acolo  şi dincolo. Nu le-am mai trecut. Sunt nesemnificative. De fapt, virări. O 
economie de la un articol, a trecut la un articol unde nu a ajuns. Dacă la gaz au fost 
mai puţini bani, au fost mai mulţi la curent şi s-a făcut numai între ele. Atâta tot. Deci, 
rectificarea din cauza acestei sume s-a făcut acum. Am auzit că e şedinţă în data de azi 
şi am zis să introducem şi suma respectivă.”

Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, 
aşadar supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?”

„Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Albani 
Rocchetti Simone, Zdrânc Daniel, Medrea Bogdan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 182/2013

2.  Alocarea  unei  sume  de  bani  Clubului  Sportiv  Universitatea  Alba-Iulia  în 
vederea susţinerii activităţii competiţionale în anul 2013.

 Se   dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Crişan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 
servicii publice şi comerţ.

 Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Luminiţa  Fara:  „Deci,  este  vorba  de  suma  de  200000  ron  pentru  susţinerea 
Clubului Sportiv Universitatea din Alba-Iulia. Pentru mai multe informaţii, noi am invitat 
din partea clubului o persoană care să prezinte excat situaţia.”



Domnul de la Clubul Sportiv Universitatea:  „Bună ziua. Am solicitat această sumă 
de bani  pentru susţinerea activităţii pe anul 2013 datorită rezultatelor pe care clubul le-a 
avut în sezonul precedent şi în continuare de Cupa României  şi calificarea semifinalelor 
campionatului.  Prin  această  modalitate  avem posibilitatea  din  toamnă,  de  a  juca  în 
premieră pentru oraşul Alba-Iulia în cupele europene. Această sumă ar fi necesară pentru 
depunerea garanţiei la FIFA, Federaţia Internaţională de Baschet în vederea participării în 
această competiţie.”

Revine în sala de şedinţă domnul consilier Paul Voicu.

Pleşa  Gabriel:  „Domnule  preşedinte!  Aş  vrea  să  reamintesc  în  câteva  cuvinte 
anumite lucruri care cred că ar trebui amintite la acest subiect. După cum ştim, a fost pe 
ordinea de zi a şedinţei trecute. Spre surprinderea mea, de când sunt în Consiliul local 
niciodată nu am văzut să lipsească reprezentanţii presei. Mi-aduc aminte şi cred că aţi fost 
şi dumneavoastră aici. Toată lumea a fost aici! Nu a fost un reprezentant al presei în sală 
la acea şedinţă de consiliu! Probabil neinvitaţi, o misiune organizată! Nu ştiu exact ce s-a 
întâmplat! Ca atare o să fac nişte precizări acum. A apărut într-un ziar local informaţia că, 
consilieri locali PNL, PDL s-au opus acestei sume de 200000 lei pentru echipa de baschet 
Universitatea.  Total  eronat!   Şi,  mi  s-a  părut  în  primul  rând  că  nu  a  fost  nici  un 
reprezentant al presei aici şi probabil acea informaţie era de pe sursă sau după ureche în 
ghilimelel de rigoare. Şi, o să fac un apel. O să spun încă odată ceea ce am spus şi atunci. 
Unu la mână! Personal m-am abţinut fără să încerc să influenţez pe nimeni! Nici măcar! 
Am specificat atunci că a fost o intevenţie personală şi nu în numele echipei PNL sau 
USL! Am spus aşa: nu se poate ca înainte cu cinci minute de începerea şedinţei să ni se 
pună pe masă un proiect cu suma de 200000 lei pe un contract de asociere fără să treacă 
prin comisiile de specialitate având în vedere precedentele create în trecut. Da? Şi am zis 
că e firesc să se prezinte un punct de vedere la comisiei de buget şi al comisiei juridice.  
Şi, în continuare îmi menţin această părere. Am înţeles că au trecut prin aceste două 
comisii şi din acest punct de vedere mi se pare ok. Dar am vrut să fac această precizare 
pentru ce m-am abţinut personal data trecută. 

Al  doilea  lucru.  Nefiind  direct  implicat  în  acest  subiect  mi-am  arătat  şi  eu 
surprinderea că exista acel raport de specialitate făcut foarte repede, probabil, dacă noi am 
primit proiectul  cu cinci minute înainte în care, fără nici o problemă, se făcea referire că 
trebuie daţi aceşti bani, este totul legal, este totul perfect!  Şi nu pot să nu îmi aduc aminte 
şi o spun încă odată  şi a nu ştiu câta oară şi sper ca pentru ultima oară că, avem un proiect 
din martie 2011 cu 150000 lei la Clubul Sprotiv Unirea şi nu la echipa de fotbal! Deci, 
pentru celelalte sporturi  cu peste 70 şi ceva de medaliaţi  care nici până acum nu s-a dat 
un leu din acest proiect! Colega de la compartimentul de specialitate îmi spune că este 
nelegal, că Prefectura nu ne-a dat legalitatea! Vin şi vă spun încă odată: proiectul iniţial a 
avut certificatul de legalitate al Prefecturii! Nu e pus în aplicare şi nu înţeleg de ce! Şi, 
atunci vin şi spun: haideţi să judecăm cu aceeaşi balanţă! Şi Clubul Sportiv Universitatea 
a cărui echipă este extraordinară şi de câte ori pot mă duc la meciurile de baschet şi o 
susţin  în continuare,  ca  şi  cei  de la Clubul Sprotiv Unirea de la haltere,  de la  toate 
domeniile pe care le au acolo, tenis de masă, merită susţinuţi! Dacă vrem să facem acest 
efort! Şi nu susţinute doar acolo unde avem şi unde cineva face un loby mai puternic!”



Luminiţa Fara: „Vreau să fac o precizare. Hotărârea care este atacată în instanţă 
este o modificare a hotărârii iniţiale. Şi atunci, dacă am modificat hotărârea prima,  nu 
mai putem să punem în aplicare nici una.”

Pleşa  Gabriel:  „Domnişoara  Luminiţa!  Hotărârea  prima  a  trecut.  Nu  a  fost 
contestată în instanţă. După aceea noi am făcut o modificare! Nu ştiu!”

Luminiţa Fara: „Da. Aceea este modificată. Modificare primei hotărâri!”
Pleşa Gabriel: „Deci, sunteţi de acord că de doi ani de zile acea hotărâre nu a fost 

pusă în aplicare?”
Pocol Dorin: „Eu mă întreb cine e responsabil?”
Medrea Bogdan: „Şi atunci, să fim de acord dacă nu am dat la unii să nu dăm nici 

la nici alţii?”
Pleşa Gabriel: „Nu, nu! Din moment ce a  trecut de comisiile de specialitate nu mai 

am ce comenta la acest proiect. Dar am vrut să fac aceste precizări pentru că am văzut că 
în presă  au apărut nişte speculaţii care, eu cred că nu erau binevenite!”

Mircea Hava: „Nu o să încerc să vă răspund la lucrurile evidente. Că nu a venit 
nimeni din presă nu mi se pare o chestiune anormală de a nu  hotărî ceva în Consiliul 
local! Dacă hotărârile se ţin în prezenţa presei este cu totul altceva! Eu, activitatea pe care 
mi-o desfăşor acolo, în acel borcan cum îi spune sau în acvariu,  nu am chemat niciodată 
presa să mă filmeze ce fac şi ce hotărâri iau! Era un lucru legat de o echipă de baschet! Vi 
s-a explicat tot ceea ce trebuia să vi se explice! De data aceasta nu am fost acolo pentru că 
nu am putut să fiu! De data aceasta am insistat ca să treacă prin comisii. Cu toate că ştiţi 
că la o şedinţă extraordinară  nu este obligatoriu nici raportul şi nici raportul comisiilor. 
Pentru că am înţeles necesitatea şi ce înseamnă baschetul! Vreau de la început să vă 
precizez că, în ceea ce vă spun eu nu vreau să influenţez pe nimeni! Nici consilierii PDL 
şi nici pe alţi consilieri! Fiecare să voteze aşa cum doreşte! Am spus! Lucrul este legal! 
Că am fost întrebat! Toate lucrurile sunt menţionate aici! De data aceasta, încă odată 
repet: s-a putut trece prin comisii pentru că a fost mai mult timp! Ce a apărut în presă nu a 
fost decât o numărătoare  a ceea ce s-a votat! Patru de la PDL nu au votat, doi de dincolo 
nu au votat, trei nu au votat, patru nu au votat! Nu am citit dar aţi spus-o dumneavoastră!
Legat de Clubul Sportiv Municipal,  că aşa îi spune. Municipal că e municipiu. Citiţi 
foarte atenţi!  Şi nu vreau să fac trimitere la citit!  Nu există temeiul legal! A fost pe 
vremuri dar nu mai există! Ce să vă spun! Pe mine, indiferent şi vă spun cinstit  şi luaţi-o 
aşa cum este!  După ce am pătimit  eu ce am pătimit  cu lucruri  pe care  le-am făcut 
împreună! Este drept că foarte mulţi suferă de amnezie! Dar de bine de rău au rămas 
lucrurile scrise!  Dar le-am făcut după modele care funcţionează în ţară, după modele care 
nu au nici o problemă, după modele de reuşită! Ceea ce s-a întâmplat în acea zonă a 
sportului  este  o  reuşită  pentru  municipiu!  Niciodată  nu  s-a  întâmplat  aşa  ceva! 
Cincisprezece oameni la naţională, la internaţională, câştiguri în A! În fine!  Trecem peste 
lucrurile acestea! Şi s-au întâmplat nişte lucruri pentru că cineva interpretează cu totul 
altfel! Ce o să se întâmple aici unde există text legal? Şi l-a citit doamna Fara că nu se mai 
pot da bani acolo.  Nu se mai pot  acorda subvenţii  sau bani,  ziceţi-le cum vreţi,  din 
cealaltă parte! Acum, să pui în balanţă una pentru cealaltă  mi se pare un lucru care nu 
este chiar ok! Şi să spui, domnule, dacă aşa se întâmplă dincolo! Bun! Eu aşa am înţeles! 
Dar aş vrea să nu fie aşa! Cred că nu o să fie aşa până la urmă! Dar ce vreau e problema 
mea! Votăm aici, adică, se rezolvă ceva, folosesc termenul acesta cu baschetul dacă şi 



dincolo se întâmplă ceva! Dincolo, nu ştiu cine din Primărie, având în vedere textul legal, 
având în vedere faptul că suntem atacaţi de Prefectură îi va permite să întocmească o 
hârtie de plată şi  să o semneze! Eu, nu! Vă spun cinstit!  Până când nu se lămuresc 
lucrurile şi trecem şi de treaba aceasta cu Prefectura şi să avem un înscris care să certifice 
că putem să facem acest lucru. Până atunci, aici, din fericire legiuitorul, e proaspătă legea, 
prevede că se pot da bani pentru cluburile sportive şi sunt pe lege într-o zonă  în care 
autorităţile publice locale şi orice Consiliu local poate să dea bani. Pentru că, altfel şi aici 
o să avem o discuţie cu dânşii sterilă care să zică: da! Este adevărat, este frumos, se duce 
lumea, face spectacol! Şi să ştiţi, şi v-o spun ca un lucru între oamenii din Alba-Iulia. Să 
ştiţi că sunt foarte bucuros când vă văd pe foarte mulţi dintre dumneavoastră că vă duceţi 
acolo. Înseamnă că vă place. Dar aceasta nu înseamnă că vă obligă să aprobaţi un proiect! 
Înseamnă că vă place! Şi se duc 200-400-500 de oameni! Că se vor duce în cupele 
europene sau în altă parte e foarte bine! Este drept că va trebui să avem o discuţie cu 
dânşii pentru că suntem parteneri şi nu este nici un contract de asociere. Este un lucru care 
costă. Ştiţi că fără bani nu se poate face nimic! Şi atunci, să vedem ce se va întâmpla la 
anul! Va trebui să avem o discuţie cu Consiliul Judeţean, Universitatea  şi noi şi sportul 
olimpic. Deci, va trebui să avem o discuţie ce facem pe viitor. Pentru că ştiţi prea bine! 
Dacă vreţi să fie performanţă, să vă placă, să vedeţi cum bat, să fiţi bucuroşi, trebuie 
plătiţi! Deci, în final v-am povestit lucrurile acestea nu pentru a pune pe cineva la punct şi 
nu de a influenţa pe cineva! V-am spus ceea ce gândesc eu. Nu am semnat proiectul de 
hotărâre. Primul proiect de hotărâre  l-am semnat eu. Domnul viceprimar ştie. Nu puteam 
să semnez prin corespondenţă! Puteam să-l semnez azi! Dar executivul, toţi ne-am asumat 
acest lucru pentru că este pe lege! Acum, dacă mâine se modifică legea! Dar nu cred că se 
va modifica în această zonă! Cam atât am vrut să vă spun! Şi faceţi ce doriţi!”

Pocol Dorin: „E ok! Când începe domnul Primar nu vrea să vă înfluenţeze! Fiţi 
siguri că nu vrea! Doar să vă manipuleze! Atâta vrea!”

Rareş Buglea: „Am şi eu o intervenţie! Colegul Pleşa a făcut clar o referire la o 
hotărâre adoptată. Prima hotărâre a fost adoptată şi a stat peste un an de zile  nepusă în 
aplicare. Pe vremea aceea, odată adoptată  şi trecută de Prefectură era pe temei legal! Că, 
între timp s-a modificat legea şi cea de-a doua cu care am venit noi este atacată, aşa este! 
Dar a făcut foarte clar, domnul Pleşa, referire că un an de zile a stat o hotărâre nepusă în 
aplicare şi se putea pune, mai ales având în vedere rapiditatea cu care la Universitate dăm 
acum!”

Mircea Hava: „Vreau să vă spun legat de ceea ce înseamnă ratificarea, să-i spun, 
legată de Prefectură. Să ştiţi că nu ţine nici de cald nici de rece! Apropo! Nu ţine nici de 
cald nici de rece! Nu am întrebat de ce nu a fost atacată pentru că nu are rost să discutăm 
noi aici lucruri  din acestea pentru că ştiu că le ştiţi! Şi aşa este bine: să le ştiţi! Toată 
lumea le ştie! Să nu discutăm lucruri de acest gen! Eu v-am explicat! Dacă vom găsi şi 
acolo o soluţie  pentru că eu am spus şi încă odată eu spun! Banii nu sunt pentru nu ştiu  
cine! Bani sunt pentru cei 10, 20, 30, 40 de tineri care, chiar că fac performanţă şi trebuie 
ajutaţi! Dacă se stinge cum s-a stins ceva, dacă se stinge şi clubul acesta, CSM-ul că din 
altă parte nu pot să vină banii o să fie ...”

Rareş Buglea: „Sunt peste şapte ramuri sportive acolo şi toate sunt performante cu 
tineri albaiulieni 90%! albaiulieni din municipiu!”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Sunt unul din cei care şi la şedinţa de data trecută şi la 



şedinţa de azi susţin acest proiect. Şi sunt unul din cei care ne-am exprimat în public 
dezacordul în şedinţa de data trecută! Acest proiect nu a trecut! Şi am explicat atunci. 
Regimul juridic la echipa Universitatea, la echipa studenţească este diferit faţă de regimul 
juridic la Clubul Sprortiv Unirea. Mai mult decât atât, v-am spus ca şi avocat şi ca şi om 
cu pregătire juridică că acest proiect întrunea toate condiţiile, să zic, şi era peste normele 
legale. Era legal să îl votăm. Şi atunci, de ce să ne condiţionăm votul  de ceva ce nu s-a 
întâmplat la Unirea atâta timp cât situaţiile din punct de vedere legal nu sunt identice? Da! 
S-a vorbit despre speculaţii! Nu sunt speculaţii! Pentru că ceea ce s-a susţinut în ultima 
şedinţă de consiliu este menţionat în procesul verbal de şedinţă! Nu trebuie să fie presa 
prezentă să certifice ceea ce susţinem noi şi ceea ce votăm noi în Consiliul local! Eu şi azi 
susţin acest proiect şi am convingerea că şi dumneavoastră, cel puţin colegii de la PSD 
vor  susţine  acest  proiect!  Pentru  că,  în  primul  rând  este  benefic  pentru  municipiul 
Alba-Iulia,  este  benefic  pentru  sportul  albaiulian!  Şi  noi  susţinem  această  ramură 
competiţională!  În special  pentru că aduce performanţă pentru municipiul  Alba-Iulia! 
Deci, ne putem lăuda cu această echipă!”

Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte! De obicei nu revin! Dar uite că am găsit şi 
sursa din presă că nu ştiam de unde e sursa de inspiraţie! Şi, încă odată repet! Nu are 
nimic de-a face proiectul neavizat anterior cu cel pe care îl susţinem toţi astăzi! Era vorba 
de legalitatea proiectului, de procedură! Nu s-a trecut prin comisii!”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Fiind şedinţă extraordinară nu este obligatoriu.”
Pleşa Gabriel: „Nu este obligatoriu dar eu ţineam la acest lucru având în vedere 

precedentele dinainte! Eu ţineam personal şi nu am influenţat pe nimeni la vot!”
Jidveian ovidiu Viorel: „Fiind şedinţă extraordinară, ca şi om cu pregătire juridică 

vă spun că nu este obligatoriu să treacă prin comisii.”
Pleşa Gabriel: „Nu vă contest dar pentru liniştea mea sufletească!”
Jidveian Ovidiu Viorel: „Să nu ne legăm de chiţibuşuri ca să blocăm un proiect!”
Mircea Hava: „O singură chestiune. Haideţi să discutăm ceea ce spune legea! Dacă 

legea spune că aşa se face! Este drept că dacă faci ceva în plus este foarte bine!”
Marius Adrian Costinaş: „Discuţii dacă mai aveţi la acest proiect. Dacă nu sunt, 

atunci supun aprobării proiectul nr. 2. Cine este pentru?”
„Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi 3 abţineri Paul 

Voicu, Marius Adrian Costinaş, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 183/2013

3. Modificarea Hotărârii nr. 33/2013 a Consiliului local cu privire la parcelarea 
şi unificarea unor imobile situate în Alba-Iulia, strada Alexandru cel Bun.

 Se  dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: „Aici am venit cu modificarea articolului 1 şi articolului nr. 2 din 
Hotărârea nr. 32/2013 în sensul că în hotărârea anterioară era trecută suprafaţa reală notată 



în CF iar acum am revenit cu modificarea pe suprafaţă întrucât Cartea Funciară ne-a 
respins înscrierea dreptului de proprietate pentru parcela respectivă, dezmembrarea. Deci, 
atât se modifică. Cele două articole.”

Pocol Dorin: „Există o încheiere de respingere!”
Aurica Groza: „Da. La lucrarea de dezmembrare. Tocmai de aceea am venit cu 

modificarea hotărârii pentru că în hotărârea anterioară am scris suprafaţă CF, suprafaţa 
reală care era notată în carte. Pentru că era şi a treia suprafaţă cu diferenţă de 10 mp pe 
lucrarea de cadastru a trebuit să anunţăm suprafaţă măsurată fără să mai scriem reali, ca să 
ne poată fi înscrisă în CF.”

Marius  Adrian  Costinaş:  „Supun  la  vot  aprobarea  acestui  proiect.  Cine  este 
pentru?”

„Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2013

4. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba-Iulia asupra 
unui imobil (teren) situat în Alba-Iulia, strada Vasile Goldiş.
  Se  dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica  Groza:  „Aici  a  fost  aprobată  o  modificare  la  PUD-ul  anterior  pentru 
extindere cabinet medical pe strada Vasile Goldiş. Ca atare, în completare revenim cu 
crearea unei alte parcele ca împreună să rezulte această suprafaţă pe care aţi aprobat-o 
prin PUD.”

Marius Adrian Costinaş: „Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot aprobarea acestui 
proiect. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Pocol 
Dorin.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2013

5. Repartizarea unei locuinţe sociale din municipiul Alba-Iulia. 
Se  dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de 

avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ, 
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
   Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Marius  adrian  Costinaş:  „Discuţii  dacă  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot 
aprobarea acestui proiect. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 186/2013

        6. Trecerea unui imobil din domeniul public al municipiului Alba-Iulia în domeniul 
public al statului.
  Se  dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Inurean Ioan.  „La cererea Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe s-a făcut  această 
trecere. La comisie a primit aviz favorabil.”
 Marius Adrian Costinaş: „Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot aprobarea 
acestui proiect. Cine este pentru?”
 „Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2013
        

Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte 
discuţii  declar şedinţa închisă.” 

  Alba Iulia, 10 iunie 2013

            PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR
                         Consilier                                                           Marcel Jeler
                  Marius Adrian Costinaş
 

 

 


